

Key Statements for the 2022 International Chinese-speaking Conference

ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်၌ ကျေးဇူးတော်အဖြစ် လက်ခံရရှိခြင်းမှာ တစ်သက်တာလုံးဖြစ်သော၊ စဉ်ဆက်မပြတ်ဖြစ်သော အကြောင်းအရာဖြစ်သည်။ တစ်နေ့ပြီးတစ်နေ့ အံ့ဩဖွယ်သော ဘုရားဆိုင်ရာပို့လွှတ်ဖြန့်ဖြူးခြင်းသည် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားက ကျေးဇူးတော်၏ဝိညာဉ်တော်ကို ပေါများကြွယ်ဝစွာ မစခြင်းရှိကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့က ကျေးဇူးတော်၏ဝိညာဉ်တော်ကို စဉ်ဆက်မပြတ် ရရှိခြင်းအဖြစ် ဖြစ်ပေါ်နေရမည်ဖြစ်သည်။

ဓမ္မသစ်ယုံကြည်သူများက ဘုရားသခင်၏စီမံကိန်းရှိ ဘုရားသခင်ကျေးဇူးတော်အောက်၌ အသက်ရှင်ခြင်း - အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကျော်ကာ ပြီးမြောက်ပြည့်စုံသည့် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားကို ကျေးဇူးတော်အဖြစ် တွေ့ကြုံခံစားခြင်း၏ စုစုပေါင်း အသက်ရှင်ခြင်း - သည် ခရစ်တော်၏ ရှင်သန်သောကိုယ်ခန္ဓာတော်ဖြစ်သော အသင်းတော်၌ ပြီးမြောက်ပြည့်စုံသည်။

ကျေးဇူးတော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝန်တာထမ်းဆောင်သူအဖြစ် ခရစ်တော်ပင် ဖြစ်ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဒုက္ခဆင်းရဲခံခြင်းများ၊ ကန့်သတ်ခံရခြင်းများ၊ အားနည်းခြင်းများမှတစ်ဆင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ တိုးပွားများပြားလာခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၌ ဝန်ထုပ်များပို၍ ရှိလေလေ၊ ခရစ်တော်ကို ကျေးဇူးတော်အဖြစ် တွေ့ကြုံခံစားရန် ကျွန်ုပ်တို့၌ အခွင့်အရေးပိုများလေလေဖြစ်သည်။

ကိုယ်တော်၏စီမံကိန်း၌ ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော် ပြီးမြောက်ပြည့်စုံခြင်းနှင့် အဆုံးစွန်သော ထုတ်ကုန်မှာ ဘုရားသခင်၏ ကဗျာအဖြစ် ခရစ်တော်၏ကိုယ်ခန္ဓာတော်ဖြစ်ပြီး၊ ကောင်းကင်သစ်နှင့် မြေကြီးသစ်၌ ဘုရားသခင်ဖြောင့်မတ်ခြင်း၏ ပြီးမြောက်ပြည့်စုံခြင်းအဖြစ် ယေရုရှလင်မြို့သစ်ဖြစ်လာရန် ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် ဘုရားသခင်ကိုယ်တော်တိုင်၏ ကြွယ်ဝခြင်းများမှာ အကန့်အသတ်မှန်သမျှကို သာလွန်ကျော်လွှားပြီး၊ ထာဝရကာလပတ်လုံး အများရှေ့မှာ ထင်ရှားပြသခြင်း ရှိလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။

**Outlines of the Messages
for the International Chinese-speaking Conference
February 18-20, 2022**

**GENERAL SUBJECT:
ဘုရားသခင်၏စီမံကိန်း၌ရှိသော ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်**

Message One

**ဓမ္မသစ်ကျမ်း၌ ဖွင့်ပြထားသည့်အတိုင်း
ဘုရားသခင်ကျေးဇူးတော်၏ အလွန်ကြီးမားလှသည့် ပုံဆောင်ချက်**

ဖတ်ရန်ကျမ်း။ ။ ယော၊၁း၁၄၊ ၁၆-၁၇။ ဟေ၊၂၊၁၀း၂၉။ ၁ပေ၊၅း၁၀။ ဧ၊၁း၅-၆။ ၂း၇-၈။ ဗျ၊၂၊၂၁

I. ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်သည် အလွန်ကြီးမားလှသည့် ပုံဆောင်ချက် အကြောင်းအရာဖြစ်သည် - ယော၊၁း၁၄၊ ၁၆-၁၇။ ဧ၊၁း၅။ ဗျ၊၂၊၂၁။

- A. ကျေးဇူးတော်သည် ဘုရားသခင်၏ ဓမ္မသစ်စီမံကိန်း၌ အကြီးမားဆုံး သမ္မာတရားနှင့် အမြင့်မားဆုံး ဖွင့်ပြခြင်းဖြစ်သည် - ယော၊၁း၁၄၊ ၁၆-၁၇။ ဟေ၊၂၊၁၀း၂၉။ ၁ကော၊၁၅း၁၀။ ၆၊၄း၂၃။ ဗျ၊၂၊၂၁။
- B. ဓမ္မသစ်ကျမ်း၌ ဖွင့်ပြထားသည့်အတိုင်း ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်မှာ အဘယ်အရာဖြစ်ကြောင်း နားလည်သိရှိလိုလျှင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဓမ္မသစ်ကျမ်းကို တစ်ခုလုံးအနေဖြင့် ရှင်းလင်းစွာ ခြုံငုံမြင်ရန် လိုအပ်သည်။

II. ဓမ္မသစ်ကျမ်းအရ ကျေးဇူးတော်သည် အမှန်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏မေ့လျော့ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ဘုရားသခင် ဖြစ်သည့်အရာပင် ဖြစ်သည် - ယော၊၁း၁၆-၁၇။ ၂ကော၊၁၂း၉။

- A. ကျေးဇူးတော်သည် ဩဝါဒ၌မဟုတ်ဘဲ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အတွေ့အကြုံ၌ရှိသော ဘုရားသခင်ဖြစ်သည်။ ကျေးဇူးတော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ မေ့လျော့ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် ကိုယ်တော်၏ဖြစ်ခြင်း ရှိသမျှအားလုံးနှင့်အတူ ခရစ်တော်၌ရှိသည့် ဘုရားသခင်ဖြစ်သည်။ ဤအရာတွင် အသက်၊ ခွန်အား၊ နှစ်သိမ့်သက်သာခြင်း၊ နားခိုခြင်း၊ အလင်း၊ ဖြောင့်မတ်ခြင်း၊ သန့်ရှင်းခြင်း၊ တန်ခိုးနှင့် အခြားဘုရားဆိုင်ရာဂုဏ်အင်္ဂါများ ပါဝင်သည်။
- B. ကျေးဇူးတော်သည် အဓိကအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ဘုရားသခင်၏ အလုပ်လုပ်ပေးခြင်းကို ပြောခြင်းမဟုတ်ပါ။ ကျေးဇူးတော်သည် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားကိုယ်တော်တိုင် ကျွန်ုပ်တို့ဖြစ်ခြင်းအထံသို့ ဝေငှဖြန့်ဖြူးခဲ့ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၏မေ့လျော့ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့တွေ့ကြုံခံစားရခြင်း ဖြစ်သည် - ၁၃း၁၄။
- C. ဓမ္မသစ်ကျမ်းသည် ဘုရားသခင်ကျေးဇူးတော်၏ သမိုင်းကြောင်းဖြစ်ကာ၊ ကိုယ်တော်၏ ဘုရားဆိုင်ရာ သုံးပါးတစ်ပါးဖြစ်ခြင်း၌ သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား၏ လူ့ဇာတိခံခြင်းအဖြစ် အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကျော်ကာ၊ ပြီးမြောက်ပြည့်စုံ၍၊ ယုံကြည်သူများ၌ သူတို့အလယ်တွင် လှုပ်ရှားခြင်းနှင့် အသက်ရှင်ခြင်းအကြောင်းပင် ဖြစ်သည် - ယော၊၁း၁၄၊ ၁၆-၁၇။ ဗျ၊၂၊၂၁။

III. ကျေးဇူးတော်သည် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား၏ သွင်ပြင်သုံးခု - ခမည်းတော်၊ သားတော်နှင့် ဝိညာဉ်တော်- ၌ ကိုယ်ထင်ရှားခြင်းတွင် ထင်ရှားပေါ်ထွန်းလာခြင်းဖြစ်သည် - ၂ကော၊၁၃း၁၄။ စာရင်း၊၆း၂၂-၂၇။ ဆာ၊၃၆း၈-၉။

- A. ကျေးဇူးတော်သည် ကိုယ်တော်၏လူ့ဇာတိခံခြင်း၌ သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားဖြစ်ကာ၊ ယုံကြည်သူများအထံသို့ ခမည်းတော်ကို အရင်းအမြစ်အဖြစ်၊ သားတော်ကို ခြပ်သဘာဝအဖြစ်၊ ဝိညာဉ်တော်ကို ယူဆောင်လျှောက်လှမ်းခြင်းအဖြစ် ဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းအတွက် ဖြစ်သည် - ၂ကော၊၁၃း၁၄။
 - 1. ကျေးဇူးတော်၏ အရင်းအမြစ်၊ ကျေးဇူးတော်၏ ခြပ်သဘာဝနှင့် ကျေးဇူးတော်ကို ယူဆောင်လျှောက်လှမ်းခြင်းတို့မှာ ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ အရာခပ်သိမ်းဖြစ်လာသည့် ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါးဖြစ်ခြင်း၏ ပုဂ္ဂိုလ်သုံးဦး၏ အရာများ ဖြစ်သည် - မ၊၂၊၈း၁၉။

2. ဘုရားဆိုင်ရာ ဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်း၌ ကျေးဇူးတော်ကို ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်၊ ခရစ်တော်၏ ကျေးဇူးတော်၊ ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်တော်မူသော ကျေးဇူးတော်ဟူ၍ ခေါ်ဆိုသည် - ၁ကော၊၁၅:၁၀။ ၂ကော၊၁၃:၂။ ၈:၁။ ၉။ ၉:၁၄။ ၁၂:၉။ ၁၃:၁၄။ ဟေဗြဲ၊၁၀:၂၉။

B. ကျေးဇူးတော်သည် ဘုရားသခင်၏ ကိုယ်ထင်ရှားခြင်းဖြစ်ကာ၊ ကိုယ်တော်သည် ဘုရားဇာတိနှင့်လူသားဇာတိရှိသော ဘုရား-လူဖြစ်လာပြီး၊ လူသားအသက်ရှင်ခြင်း၊ အသေခံခြင်း၊ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းကို ဖြတ်ကျော်၍ တက်ကြွခြင်းအထဲသို့ ဝင်ရောက်ခဲ့သည်။ ယခုတွင် ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၌ ကိန်းဝပ်နေသည့် အသက်ပေးသော ဝိညာဉ်တော် ဖြစ်သည် - ၁ကော၊၁၅:၄၅။ ၆:၁၇။

C. ကျေးဇူးတော်သည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကျော်ကာ ပြီးမြောက်ပြည့်စုံသည့် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားဖြစ်သည်။ သို့မှသာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်နိုင်မည်ဖြစ်သည် - ယော၊၁၃:၁၄။ ၁၆-၁၇။ ၁ပေ၊၅:၁၀။ ၂ကော၊ ၁၃:၁၄။ ဟေဗြဲ၊၁၀:၂၉။ ၁ကော၊၁၅:၁၀၊ ၄၅။ ဗျာ၊၂၅:၂၁။

D. အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကျော်ခြင်းမရှိဘဲ၊ သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့ထံ ကျေးဇူးတော် မဖြစ်လာနိုင်ပါ - ယော၊၁၃:၁၄။ ၁ကော၊၁၅:၄၅။

1. ခမည်းတော်သည် သားတော်၌ ကိုယ်ထင်ရှားကာ၊ သားတော်သည် ဝိညာဉ်တော်အဖြစ် နားလည်ရကာ၊ ဝိညာဉ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် ကျေးဇူးတော်အဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ ဝင်ရောက်လာသည် - ဟေဗြဲ၊၁၀:၂၉။

2. အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကျော်ကာ ပြီးမြောက်ပြည့်စုံသည့် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ မိမိကိုယ်တော်တိုင် ဝေငှဖြန့်ဖြူးခဲ့ပြီး၊ ကျေးဇူးတော်အဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝေစုဖြစ်လာခဲ့သည်။ ထိုသို့ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်ကို ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါးဖြစ်ခြင်း၌ အရာခပ်သိမ်းအဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်နိုင်မည်ဖြစ်သည် - ၂ကော၊၁၃:၁၄။

IV. ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘုရားသခင်နှင့် ခမည်းတော်သည် "ချစ်တော်မူသောသူ၌ ကျွန်ုပ်တို့ကို ကျေးဇူးတော်ပေးခဲ့သည်" - ဧ၊၁၃:၆။

A. ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့ကို ကျေးဇူးပြုခြင်းမှာ ကိုယ်တော်က ကျွန်ုပ်တို့ကို ကျေးဇူးတော်၏ အနေအထားသို့ ထားရှိပေးကြောင်း ဆိုလိုသည်။ ထိုသို့ဖြင့် ကိုယ်တော်၏ ကျေးဇူးပြုခြင်းနှင့် မစကူညီခြင်း အရာ ဖြစ်နိုင်မည်။ ယင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဘုရားသခင်ဖြစ်ခြင်းရှိသမျှအားလုံးကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်နိုင်မည် ဖြစ်သည် - အငယ်၊၆။

1. ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျေးဇူးတော်၏ အနေအထား၌ရှိကာ၊ ကျေးဇူးတော်၏အရာ ဖြစ်ကြသောကြောင့်၊ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ နှစ်သက်အားရတော်မူသည်။

2. ဘုရားသခင်၏ နှစ်သက်ဝမ်းမြောက်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၌ရှိကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်၌ ပျော်ရွှင်ကြသည်။ နောက်ဆုံးတွင် အပြန်အလှန် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်း ရှိလာသည်။ ကျွန်ုပ်တို့က ကိုယ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ကြပြီး၊ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်တော်မူသည်။

B. ချစ်တော်မူသောသူ မှာ ဘုရားသခင်၏ ချစ်တော်မူသော သားတော်ဖြစ်ကာ၊ သူ၌ ကိုယ်တော် နှစ်သက်ဝမ်းမြောက်တော်မူသည် - မ၊၃:၁၇။ ၁၇:၅။

1. ချစ်တော်မူသောသူ၌ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျေးဇူးပြုခြင်းခံရပြီး၊ ဘုရားသခင် မစကူညီခြင်းနှင့် နှစ်လိုဝမ်းမြောက်ခြင်း၏ အရာ ဖြစ်စေခြင်း ခံရကြသည် - ဧ၊၁၃:၆။

2. ထိုသို့သောအရာအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ကြကာ၊ ဘုရားသခင်က ကိုယ်တော်နှစ်သက်အားရတော်မူသော ချစ်တော်မူသောသူ၌ ကိုယ်တော်ကျေးဇူးတော်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်တော်မူသည်။ ကိုယ်တော်ချစ်တော်မူသောသူ၌ ကျွန်ုပ်တို့သည်လည်း ကိုယ်တော်၏ နှစ်လိုဝမ်းမြောက်ရာ ဖြစ်လာကြသည် - မ၊၃:၁၇။ ၁၇:၅။

V. ဖေက ၂:၈ တွင် ပေါလုက "သင်တို့သည် ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ကျေးဇူးတော်ကြောင့် ကယ်တင်ခြင်းသို့ ရောက်ရ၏။ ဤသည်ကား ကိုယ့်အလိုအလျောက် မဟုတ်။ ဘုရားသခင်၏ လက်ဆောင် ဖြစ်သတည်း" ဟု ပြောထားသည်။

- A. ကျေးဇူးတော်သည် ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ ဝေငှဖြန့်ဖြူးသော ဘုရားသခင်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ကျေးဇူးတော်ကြောင့် ကယ်တင်ခံရခြင်းဟူသည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့အတွင်းသို့ ဝေငှဖြန့်ဖြူးပေးသော၊ အဆင့်ဆင့်တိုးတက် ပြောင်းလဲလာသော သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားကို ရရှိထားခြင်းဖြင့် ကယ်တင်ခံရသည်ဟု ဆိုလိုသည်။
- B. ဖေဖော်ဝါရီက ကယ်တင်ပေးသော ကျေးဇူးတော်သည် ခရစ်တော်၌ ဘုရားသခင်ကိုယ်တော်တိုင်အား ကျွန်ုပ်တို့ဖြစ်ခြင်းအထဲသို့ ယူဆောင်လာခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဖွင့်ပြထားသည်။ ထို့ကြောင့် အမှန်မှာ ကျေးဇူးတော်အားဖြင့် ကယ်တင်ခံရခြင်းမှာ သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားကို ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ ဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းအားဖြင့် ကယ်တင်ခံရခြင်းကို ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။
- C. အဆင့်ဆင့် ဖြတ်ကျော်သည့် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ ဝေငှဖြန့်ဖြူးသောအခါ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အတွေ့အကြုံ၌ ကယ်တင်ပေးသော ကျေးဇူးတော်ဖြစ်လာသည် - ၂ကော၊ ၁၃း၁၄။

VI. ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကို "ကိုယ်တော် ကျေးဇူးတော်၏ ဘုန်းတော်ကို ချီးမွမ်းစေခြင်းငှာ" သားအရာသို့ ကြိုတင်ခွဲခွဲ မှတ်သားတော်မူခဲ့သည် - ၈၁:၅-၆က။

- A. ဘုန်းတော်သည် ဘုရားသခင် ထင်ရှားခြင်း ဖြစ်သည် (ထု၊ ၄၀:၃၄)။ ကျေးဇူးတော်၏ ဘုန်းတော် ဟူသည်မှာ ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်ကို ရည်ညွှန်းပြီး၊ ယင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုအဖြစ် ကိုယ်တော်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်ကာ၊ ကိုယ်တော်ကို ထင်ရှားခြင်း ဖြစ်သည်။
- B. ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့ကို သားအရာသို့ ကြိုတင်ခွဲခွဲမှတ်သားခြင်းမှာ ကျေးဇူးတော်၌ ကိုယ်တော်၏ ထင်ရှားခြင်းကို ချီးမွမ်းခြင်းအတွက်ဖြစ်ကာ၊ ယင်းမှာ ကျေးဇူးတော်၏ ဘုန်းတော်ကို ချီးမွမ်းစေခြင်းအတွက် ဖြစ်သည် - ၈၁:၅-၆က။

VII. ဘုရားသခင်သည် "ခရစ်တော်ယေရှု၌ ငါတို့ကို ကြင်နာခြင်း၌ ကိုယ်တော် ကျေးဇူးတော်၏ အလွန် ကြွယ်ဝခြင်းများကို နောင်ခေတ်ကာလများ၌ ထင်ရှားပြသမည်ဖြစ်သည်" - ၂:၇။

- A. ခရစ်တော်ယေရှု၌ ကျွန်ုပ်တို့ထံ ကိုယ်တော်၏ သနားကြင်နာခြင်း၌ ဘုရားသခင်သည် ကျေးဇူးတော်အားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကို ကယ်တင်တော်မူခဲ့သည်။ ထိုသို့သော သနားကြင်နာခြင်း၌ ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ထံ ပေးအပ်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည် - အငယ်၊ ၇။ ရော၊ ၂:၄။
- B. ဘုရားသခင်ကျေးဇူးတော်၏ ကြွယ်ဝခြင်းများမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ တွေ့ကြုံခံစားမှုနှင့် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ ဝေငှဖြန့်ဖြူးသော ဘုရားသခင်ကိုယ်တော်တိုင်၏ ကြွယ်ဝခြင်းများ ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်ကျေးဇူးတော်၏ ကြွယ်ဝခြင်းများသည် အကန့်အသတ်မှန်သမျှကို သာလွန်အောင်မြင်တော်မူသည်။
- C. ရောက်လာမည့်ခေတ်ကာလများ၌ - မိလေနိကာလနှင့် ထာဝရကာလ၌ ဘုရားသခင်သည် ကိုယ်တော်ကျေးဇူးတော်၏ သာလွန်အောင်မြင်သော ကြွယ်ဝခြင်းများကို စကြဝဠာတစ်ခုလုံးသို့ ထုတ်ဖော်ပြသလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။